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Abstract (en)
[origin: US4192940A] Polyesters containing carbonate groups and consisting of repeating structural units corresponding to the general formula
<IMAGE> (I) in which X is the residue of a reaction product of a polyhydric alcohol with a polybasic aliphatic carboxylic acid having a molecular
weight of from 800 to 3500, X' has the same meaning as X or represents the residue of an aliphatic polyether having a molecular weight of from 800
to 3500, n=0 or 1 to 10 and m=is a number >20, the intrinsic viscosity in tetrahydrofuran being from 0.8 to 2.5 dl/g.

Abstract (de)
Carbonatgruppen enthaltende Polyester, die aus wiederkehrenden Strucktureinheiten der Formel <IMAGE> aufgebaut sind, in der X den Rest eines
Umsetzungsproduktes eines mehrwertigen Alkohols mit einer mehrwertigen aliphatischen Carbonsäure mit einem Molekulargewicht von 800 bis
3500, X' = X oder den Rest eines aliphatischen Polyäthers vom Molekulargewicht 800 bis 3500 darstellt, n = 0 oder 1 bis 10 und m eine Zahl > 20
bedeutet, wobei die Grenzviskosität im Tetrahydrofuran 0,8 bis 2,5 (dl/g) ist.
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